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Zápis z jednání Výkonného výboru OSH Praha-západ konaného 

 dne 1. února 2023 v kanceláři OSH Praha-západ 
 

Přítomni za VV OSH PZ: 

1. Josef Myslín 

2. Petr Jeřábek 

3. Miloslav Holý 

4. Petr Kšána 

5. Rudolf Trnka 

6. Filip Jankovec 

7. Jiří Wohlmuth 

8. Milan Vála  

9. Petra Myslínová Cejpková 

10. Jiří Čejka – s hlasem poradním, předseda OKRR 

 

Nepřítomni: Jiří Hrdlička, Jiří Fürst, Barbora Pálková, František Král, Jan Posluh, Jan Menšík, 

Michal Zrno, Jaroslav Kopecký 

 

Je přítomno 9 členů VV s právem hlasovat z celkového počtu 17 členů, tzn. že jednání je 

usnášeníschopné.  

 

Průběh jednání: 

 

1/ Zahájení – jednání zahájil starosta OSH PZ, Josef Myslín, přivitáním přítomných, a tlumočil 

jmenovité omluvy těch členů VV, kteří se dnešního jednání nezúčastnili z důvodu jiných 

povinností – p. Jiří Hrdlička a p. Jaroslav Kopecký.  

 

2/ Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu – na zapisovatele je navržena Petra Myslínová 

Cejpková, jako ověřovatelé p. Miloslav Holý a p. Petr Jeřábek. O návrhu je dáno hlasovat: 

 

Výsledek hlasování: Všichni přítomní s právem hlasovat PRO, nikdo nebyl PROTI a 

nikdo se nezdržel hlasování. 

Usnesení č. 01-02-2023/1: Zapisovatelka a ověřovatelé zápisu byli schváleni.  

 

3/ Vyhodnocení roku 2022 – starosta zhodnotil finanční situaci OSH PZ k 31. 12. 2022 – na 

sklonku roku 2022 byly řádně vyúčtovány všechny přidělené dotace a finanční prostředky byly 

připsány na účet OSH, sitauce OSH je dobrá, původně plánovaný předpoklad finančních 

prostředků ke konci roku 2022 činil 650 tisíc Kč, finálně se jednalo o 770 tisíc. V roce 2022 se 

uskutečnily všechny plánované akce, nejvýraznějším krokem byla změna kanceláře (a s tím 

související změna sídla), kdy stěhování kanceláře do nových prostor na Zbraslavi si také 

vyžádalo určité finanční náklady, avšak i přes tento mimořádný výdaj se nejednalo o výrazný 

zásah do hospodaření OSH, jak ukázal stav finančních prostředků na konci minulého roku.  

 

4/ Finanční výhled na rok 2023 – je nutno počítat s krácením dotačních prostředků od 

Středočeského kraje, kdy celková výše dotace přidělovaná Krajskému sdružení Stř. kraje a dále 

přerozdělovaná na okresní sdružení je krácena o částku 1.500.000,- Kč. OSH PZ však prozíravě 

navýšilo v loňském roce členské příspěvky na 200 Kč na osobu bez rozdílu věku, proto by 

nemělo dojít k ohrožení finanční stability okresního sdružení při řádném hospodaření. Není 

jisté, zda bude přidělena dotace na provoz z MŠMT, již v loňském roce nebyly poskytovány 

dotace na mzdy, nicméně ani tato skutečnost by nás neměla v letošním roce ohrozit.  
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Z důvodu navýšení členských příspěvků bylo zaznamenáno odhlášení cca třetiny členů pouze 

v jediném (menším) SDH, zbývající SDH odhlašovala členy v přirozeném úbytku, jaký je 

každý rok, nejvíce byla odhlašovaná mládež, což je však přirozený proces každý rok, kdy děti 

přichází, vyzkouší si kroužek Mladých hasičů a posléze se změní oblast jejich zájmu. K 31. 12. 

2022 činila členská základna OSH PZ 3770 členů, tudíž se jednalo o přibližně stejný počet 

členů, jaký je na počátku každého roku.  

 

Neměl by být tedy problém podpořit činnost odborných rad. Pan Petr Kšána vznesl dotaz na 

možnost pořízení hříbečkových spouštěčů na uzlovou štafetu, které je možno zakoupit a nechat 

od svářeče namontovat příslušnou konstrukci. Bude třeba zjistit podrobnosti, aby tento záměr 

mohl být realizován.  

 

Pan Jankovec v tomto bodě požádal o možnost navýšení rozpočtu na ceny pro děti v soutěži 

POODM. Je navržena částka ve výši 20 tisíc. O této částce je dáno hlasovat. 

 

Výsledek hlasování: Všichni přítomní s právem hlasovat PRO, nikdo nebyl PROTI a 

nikdo se nezdržel hlasování. 

Usnesení č. 01-02-2023/2: Navýšení finančních prostředků na POODM ve výši 20 tisíc 

Kč bylo schváleno. 

 

5/ Plán práce Výkonného výboru a odborných rad – starosta uvedl, že v případě Výkonného 

výboru vidí větší efektivnost v jednáních, která budou operativní a budou více v souladu 

s plánovanými akcemi OSH PZ. Důležitá rozhodnutí vyžadující okamžité stanovisko je možno 

rozeslat per rollam, což je dle zákona. Po krátké poradě bylo ustanoveno, že jednání VV 

proběhne cca vždy jednou za tři měsíce první středu v měsíci, a sice: únor, květen, září, 

prosinec. V mezidobí bude svoláno Vedení OSH, které bude řešit provozní záležitosti.  

 

6/ Rada mládeže – informace podal p. Kšána: Dne 4. března 2023 proběhne školení rozhodčích 

mládeže, neboť v minulém roce byla vydána nová směrnice hry Plamene a dorostu a je třeba, 

aby byli rozhodčí seznámeni s aktuálními změnami.  

  

Dne 23. dubna 2023 proběhne u ZŠ Rakovského v Praze – Modřanech první část hry Plamen, 

a sice přípravka, starší a mladší. Pronájem sportovího areálu by měl být zdarma, OSH PZ zajistí 

navezení překážek, parkování kolem objektu není problém.  

 

Dne 14. května 2023 - je plánován závěr hry Plamen – požární útok a útok CTIF, p. Kšána 

informoval starostu OSH, že bude kontaktován vedoucím OORM, p.  Michalem Zrnem, aby 

oslovil sbory, zda by si někdo nevzal pořadatelství na starost. Je třeba, aby se aktivita rozšířila 

i mezi ostatní kolektivy a vše nezůstávalo jen na SDH Sloup a Zahořany, popř. Psáry a několik 

málo dalších. 

 

Starosta OSH požádal přítomné členy VV OSH, aby ve svých okrscích se pokusili zjistit, kde 

by měli zájem tyto útoky dělat, stačí fotbalové hřiště.  

 

Okresní kolo dorostu – zde to zatím vypadá na jedno družstvo dorostenek a cca 16 jednotlivců. 

Bude spojeno s okresním kolem pro dospělé, probíhá jednání mezi OORM a OORR (jednají p. 

Zrno a p. Fürst), je třeba, aby byl dostatečný počet rozhodčích a lidí, kteří se na zajištění akce 

chtějí podílet.  
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7. října 2023 – proběhne Závod požárnické všestrannosti a brannosti dle nových pravidel, v tuto 

chvíli ještě OORM neví, na jakou koncepci se připravit, neboť pravidla ještě nejsou upřesněn a 

nebyly vydány nové směrnice. Proběhne v Zahořanech. 

 

21. října 2023 – v Jinočanech se bude konat okresní uzlová štafeta, počítá se s tím, že by vrámci 

tohoto dne byli připuštěni jako soutěžící i jednotlivci z kategorie dorostu. 

 

4. nebo 5. listopadu 2023 – ve Sloupu proběhne krajské kolo ZPVB, je zde osvědčený areál a 

pro tuto akci tudíž nejlepší řešení.  

 

Ve dnech 11. a 12. listopadu 2023 – proběhne školení vedoucích mládeže – bude se buď jednat 

o dva dny prezenčně či o den online a den prezenčně.  

 

7/ Rada prevence – informace podal p. Jankovec: Byla rozeslána soutěž POODM, dne 19. 

února 2023 se bude konat školení pro Preventisty III. a II. stupně. V oblasti POODM vidí menší 

zájem o výtvarnou činnost (obrázky), soutěž by potřebovala inovaci, např. 3D tisk atd.  

 

Pan Kšána doplnil, že by bylo možno vymyslet také akci i na závěr hry Plamen, využít okresní 

stany a vymyslet zde ve spolupráci s OORP nějaký program pro děti. 

 

8/ Rada represe – zástupce rady zde není, starosta OSH uvedl, že po debatě s p. Fürstem by se 

mohlo opětovně udělat školení Hasič III., prosí přítomné členy VV, aby oslovili ve svých 

sborech a okrscích zájemce, kteří by rádi působili jako rozhodčí, neboť v této oblasti má OSH 

PZ stále rezervy.  

 

Okresní soutěž v PS proběhne 27. května 2023 v Zahořanech společně s okresním kolem 

dorostu, podle nové směrnice jsou disciplíny dospělých a dorostu téměř totožné. Starosta prosí, 

se zapojilo co nejvíce členů, zejména těch, kteří jsou členy rady represe. Na tuto skutečnost 

apeluje také p. Kšána – za SDH Zahořany může potvrdit, že rádi poskytnou místo k soutěži, ale 

nemohu veškeré práce dělat sami. Pan Čejka k tomu doplnil, že v loňském roce při okresním 

kole hry Plamen pořádaném v Jílovém u Prahy dodala každý výjezdová jednotka 3 osoby do 

štábu a technické čety a vše fungovalo, může být tedy inspirací i zde.  

 

V rámci tohoto bodu vznesl p. Vála dotaz ohledně soutěže O pohár starosty v Pikovicích, 

předběžně je počítáno s termínem 9. září t. r.  

Přípis ze dne 23. února 2023: Po telefonickém rozhovoru s p. Válou o několik dnů později 

byl termín soutěže posunut o týden, neboť v původně plánovaném termínu probíhá 

v Pikovicích jiná akce.  

 

9/ Finanční příspěvky – starosta v rámci tohoto bodu navrhl finanční příspěvky ve výši 5 tisíc 

Kč pro SDH Stříbrná Lhota (za pořádání Stříbrnolhoteckého uzlování 5. února 2023) a SDH 

Dolní Břežany (za pořádání jedné ze soutěží Zimního halového kvarteta 18. února 2023). 

Finanční prostředky by byly vyplaceny jako protiplnění – tedy proti dodané faktuře. Je navržena 

částka ve výši 5 tisíc Kč pro každý u vedených SDH. O této částce je dáno hlasovat:  

 

Výsledek hlasování: Všichni přítomní s právem hlasovat PRO, nikdo nebyl PROTI a 

nikdo se nezdržel hlasování. 

Usnesení č. 01-02-2023/3: Navržené příspěvky pro SDH Stříbrná Lhota a SDH Dolní 

Břežany byly schváleny jednomyslně.  
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Starosta OSH dále navrhl odměnu ve výši 5 tisíc Kč pro pracovnici kanceláře Petru Myslínovou 

Cejpkovou za zpracování a vyúčtování dotací a stážistku Simonu Barsovou za zpracování 

inventarizace a pomoc se zápisem vyznamenání. Pan Rudolf Trnka navrhuje tuto odměnu zvýšit 

pro obě pracovnice na 8 tisíc Kč. O výši tohoto návrhu je dáno hlasovat. 

 

Výsledek hlasování: 8 přítomných s právem hlasovat PRO, nikdo nebyl PROTI a 1 hlas 

se zdržel hlasování  

Usnesení č. 01-02-2023/4: Výše odměny pro obě pracovnice kanceláře (8.000,- Kč) byla 

schválena.  

 

10/ Krajské setkání Zasloužilých hasičů – proběhne ve středu 21. června 2023. Pan Miloslav 

Holý předložil kalkulaci hudby a kulturního vystoupení. V rámci programu přichází v úvahu 

návštěva muzea veteránů v Mníšku pod Brdy, čeká se na vyjádření pana Petra Digrína, starosty 

Mníšku pod Brdy a kastelána zdejšího zámku, zda bude možno uspořádat akci v zámecké 

zahradě, neboť tato žádost musí být konzultována s generální ředitelkou Národního 

památkového ústavu. 

 

Přípis ze dne 23. února 2023: Na základě informace podané p. Digrínem bude zámecká 

zahrada poskytnuta jako bezplatný pronájem pro konání akce. Starosta OSH bude 

požádán o podpis nájemní smlouvy. Národní památkový ústav bude uveden jako 

spolupořadatel akce.  

 

V jednání je nyní zajištění stravování v místě konání akce, jedna z možností je mníšecká 

Restaurace Sokolovna (bude třeba zjistit podrobnosti). Starosta OSH osloví starostu KSH 

s možností navýšení rozpočtu na akci na 160 tisíc Kč.  

 

Pan Jeřábek doporučuje pokusit se oslovit líšnické hasiče s možností vystoupení sekyrkového 

cvičení. Zde starosta OSH uvedl, že to zřejmě bude nereálné, neboť se jedná o všední den a 

téměř všichni cvičenci v tu dobu pracují, nicméně pokusí se zeptat. 

 

11/ Vyznamenání – pracovnice kanceláře OSH, Petra Myslínová Cejpková, předložila návrhy 

na vyznamenání, která byla k dnešnímu dni zaslána do kanceláře OSH. Na základě 

prostudování veškerých návrhů podala komentář k jejich znění: 

 

SDH Vestec – 13 x ČU OSH – bez námitek. 

SDH Úhonice – 23 x různá věrnostní ocenění – bez námitek 

SDH Úhonice – 9 x Medaile Za zásluhy – v případě 4 ocenění doporučuje pracovnice kanceláře 

požádat o rozšíření návrhu, zbývající návrhy jsou v pořádku. 

SDH Úhonice – 1 x Medaile svatého Floriána – zdůvodnění řádné, doporučuje k dalšímu 

postoupení. 

SDH Úhonice – 3 x ČU KSH – ze tří návrhů jsou dva slabší, budou projednány se starostou 

KSH, zda doporučí jejich udělení. 

SDH Kněževes – 4 x ČU OSH, 3 x Medaile Za příkladnou práci a 1 x Záslužná medaile OSH 

pro starostu obce Kněževes za výraznou a dlouhodobou podporu hasičů – zdůvodnění řádná, 

obsáhlá, doporučuje schválení. 

SDH Čisovice – 13 x věrnostní ocenění – bez námitek.  

SDH Bojov – 2 x ČU KSH – bez námitek, obsáhlé a řádné zdůvodnění, doporučení postoupit 

k dalšímu schválení. 

SDH Stříbrná Lhota – 2 x věrnostní ocenění, 1 x Řád sv. Floriána – bez námitek, doporučeno 

k dalšímu schválení. 
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Na základě výše podaných informací je o návrzích na vyznamenání dáno hlasovat s tím, že 

SDH Úhonice bude požádán, aby u 4 návrhů Medaile Za zásluhy zaslal rozšířené doplnění, poté 

není problém ocenění udělit.  

 

Výsledek hlasování: Všichni přítomní s právem hlasovat PRO, nikdo nebyl PROTI a 

nikdo se nezdržel hlasování. 

Usnesení č. 01-02-2023/5: Navržená vyznamenání byla schválena na základě podaných 

informací schválena s tím, že po doložení podrobnějšího zdůvodnění 4 návrhů SDH 

Úhonice budou rovněž tyto návrhy schváleny. 

 

Přípis ze dne 23. února 2023: SDH Úhonice byl požádán o zaslání rozšířeného zdůvodnění 

návrhu u 4 Medailí Za zásluhy, učiněno tak bylo obratem, pan náměstek Jeřábek svým 

podpisem dne 5. února 2023 schválil udělení také těchto vyznamenání. Rovněž tak i méně 

obsáhlé návrhy na ČU KSH byly schváleny krajským starostou, p. Oldřichem Lacinou.  

 

12/ OKRR – p. Čejka podal informaci, že kancelář OSH na začátku letošního roku rozeslala 

všem členům OKRR přehled vyúčtovaných a zpracovaných dotací, veškeré dotace byly přijaty 

bez závad a veškeré dotační prostředky byly zaslány na účet OSH již před 31. 12. 2022. Dne 

15. února 2023 proběhne jednání OKRR v kanceláři OSH PZ.  

 

13/ Informace z Aktivu ZH – p. Hrdlička není přítomen, ale nejdůležitější týkající se 

Krajského setkání ZH již bylo řečeno. 

 

14/ Svolání Shromáždění představitelů SDH – starosta OSH navrhuje termín shromáždění 

na 1. dubna 2023 (sobota), opět ve Hvozdnici – Restaurace U Rybníka. Veškeré materiály 

budou zaslány elektronicky, a to v souvislosti s již dříve přijatým usnesením o zasílání 

podkladů elektronickou cestou. Na místě /u prezence/ bude pouze rozdán program jednání a 

hlasovací lístky. O návrhu je dáno hlasovat. 

 

Výsledek hlasování: Všichni přítomní s právem hlasovat PRO, nikdo nebyl PROTI a 

nikdo se nezdržel hlasování. 

Usnesení č. 01-02-2023/6: Shromáždění představitelů SDH bylo svoláno na 1. dubna 

2023. 

 

Přípis ze dne 23. února 2023: Na základě jednání se starostkou Obce Hvozdnice byla 

zjištěna informace, že dne 1. dubna 2023 bude v centru obce, kde se nachází uvedená 

restaurace, sběr velkoobjemového odpadu. Na základě podané informace proběhlo 

k dnešnímu dni per rollam jednání, že termín Shromáždění představitelů SDH bude 

posunut na 2. dubna 2023 – neděle.  

 

15/ Různé  

- P. Jeřábek - vznesl dotaz, zda jsou v červnu (víkendy) plánovany nějaké okresní akce – 

není tomu tak. 

- P. Jankovec – upozornil na skutečnost, že Stanovy SH ČMS neřeší situaci, pokud hodinu 

po začátku jednání SDH není přítomná třetina členů. 

- P. Kšána – napvrhl, aby se v Klínci předběžně 6. května uspořádala okrsková soutěž, a 

to jako vzpomínková akce na loni zesnulé Fr. Obermajera staršího a mladšího. Pan 

Wohlmuth uvedl, že by se v té době měl čistit rybník (bude ještě prověřeno). Starosta 

OSH navrhuje uspořádat případně soutěž v Čisovicích. 
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- P. Trnka – uvedl, že v Hlášení o činnosti v systému Evidence není možno vyplnit 

datovou schránku – tuto skutečnost musí zanést pracovník kanceláře OSH přes jiný 

modul, ale není problém, aby sbory zaslaly své číslo datové schránky kanceláři OSH a 

poté bude v Evidenci doplněno. 

 

16/ Závěr – starosta OSH zakončil jednání v 18.35 hod., poděkoval všem za účast a popřál 

šťastnou cestu domů.  

 

 

Se zněním zápisu souhlasí: 

 

 

Josef Myslín, starosta OSH: ……………………………………………………………. 

 

 

Petr Jeřábek, ověřovatel zápisu: ……………………………………………………….. 

 

 

Miloslav Holý, ověřovatel zápisu: ……………………………………………………… 

 

 

Vyhotovení zápisu: 

 

 

Petra Myslínová Cejpková: ……………………………………………………………….. 

 

 


